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PROTOKÓŁ Nr 5/2021 

posiedzenia Komisji Mienia i Infrastruktury 
Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 16 listopada 2021 r. 
 
 
Realizowany porządek posiedzenia:   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji Mienia i Infrastruktury Rady 

Powiatu Nowosądeckiego. 

3. Informacja o gospodarowaniu nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu 

Nowosądeckiego wg stanu na 8 października 2021 r. 

4. Informacja o przebiegu przygotowania utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021/2023. 

5. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przekazania Wójtowi 

Gminy Chełmiec przez Powiat Nowosądecki ograniczonego zarządzania drogą powiatową  

nr 1560 K Wielogłowy – Ubiad w km 0+868,20÷3+771,96 w  granicach pasa drogowego. 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1.  

Przewodniczący Komisji i Infrastruktury Antoni PORĘBA  otworzył posiedzenie  i przywitał 

wszystkich przybyłych.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 Członków Komisji. 

 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczą również: 

 

Marek KWIATKOWSKI – Starosta Nowosądecki, 

Adam CZERWIŃSKI – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu 

Sabina BIELECKA  - Główny Specjalista Zespołu ds. Gospodarki Nieruchomościami, 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji i Infrastruktury Antoni PORĘBA poddał pod 

głosowanie porządek obrad. 

 

Porządek posiedzenia  został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni PORĘBA poddał pod głosowanie protokół 

nr 4/2021 z 22 września 2021 r.  

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany.  

 

Ad 3. 

 

Główny Specjalista Zespołu ds. Gospodarki Nieruchomościami Sabina Bielecka  przedstawiła 

informację o o gospodarowaniu nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu 

Nowosądeckiego wg stanu na 8 października 2021 r. 

Komisja przyjęła informację.  

Ad 4. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu Adam Czerwiński przedstawił 

szczegółowo informację o przebiegu przygotowania utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2021/2023. 

 

Komisja przyjęła informację. 

 

Ad 5. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu Adam Czerwiński przedstawił projekt 

uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Chełmiec przez 

Powiat Nowosądecki ograniczonego zarządzania drogą powiatową nr 1560 K Wielogłowy – Ubiad 

w km 0+868,20÷3+771,96 w  granicach pasa drogowego. 

 

Wójt Gminy Chełmiec uzyskał dofinansowanie z Polskiego Ładu na kompleksową przebudowę tej 

drogi wraz z budową kanalizacji sanitarnej, oświetlenie jej chodników na odcinku prawie 3 km. 

Chcąc wykonywać to zadanie musi być gospodarzem tej drogi, a zarządcą tej drogi jest Zarząd 

Powiatu. Ustawa o drogach publicznych przewiduje możliwość przekazania miedzy zarządcami 

dróg. Wymagana jest na to zgoda Powiatu i stosowna uchwała Rady Gminy  Chełmiec. 

Przedmiotem jest zgoda Powiatu, żeby te obowiązki w zakresie pełnienia funkcji inwestora na tej 

drodze Pan Wójt mógł przejąć. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Chełmiec przez 

Powiat Nowosądecki ograniczonego zarządzania drogą powiatową nr 1560 K Wielogłowy – Ubiad 

w km 0+868,20÷3+771,96 w  granicach pasa drogowego. 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała i jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 
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Ad 6/7. 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba podziękował wszystkim za 

przybycie i zamknął posiedzenie.          

 

 

 

 

                   Przewodniczący 

        Komisji Mienia i Infrastruktury RPN 

      
           Antoni PORĘBA 

 

 

  

                                                              

 
Protokołowała: Anna Hardy-Repetowska   


